
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 31/5-23 

 
Til stede: Jeanne, Thomas, Anette, Jesper, Kim, Lisa, Trine, Lene, Pia, Madeleine, Jane.   

 

Afbud: Erling, Tina, Camilla, Lucca, Mimmi 

 

 

• Nyt fra ledelsen v. Jeanne 

Der er ikke taget en endelig beslutning vedr. udskolingsafdelingen. 

 

I øjeblikket holdes der en møderække med fokus på hvad der skal til for at drive 

specialområdet for færrest penge i Køge Kommune.  

Det store arbejde med eleverne på specialområdet anerkendes, men der er usikkerhed 

omkring hvor meget arbejdet i sidste ende gavner.  
  

Fokus er at Ellebækskolen skal ned i elevtal, men på trods heraf, bliver der tilføjet flere 

børn. Nogle årgange er store og andre årgange mindre. 10 elever i klassen er ikke 

usandsynligt.   

 

• Ansættelser v. Jeanne 
o Der har i dag været afskedsreception for Sanne, som har arbejdet på skolen i 16 

år. Hun flytter til Ådalskolen i Ringsted Kommune.  
o Elisabeth Brus går på pension den 1. september 2023 
o Lotte Aakær, ansættelsesforholdet ophører 
o Anna Hansson, ansættelsesforholdet ophører 
o Linda og Vicki Hansen er fortsat sygemeldt 
o Kristina G. starter i Sannes skema i morgen den 1. juni. Har været på skolen før.   
o Der har været samtaler til ny lærer i dag. Rigtig gode samtaler med kendskab til 

Specialområdet 
o Der er samtaler til pædagogstilling i morgentidlig  

 

• Meddelelsesbogen v. Anette 
Udkast til Meddelelsesbogen er udarbejdet. Der er taget afsæt i 

undervisningsministeriets mindstekrav. 

Engelsk er sat på skemaet fra de små klasser, da det har vist sig at eleverne er rigtig 

gode til Engelsk, og det er godt at styrke endnu mere.   

 

I forhold til den pædagogiske handleplan og revisitation, bliver det præciseret, at det er 

pædagogernes arbejdsområde og primære opgave at stå for dokumentet.  

 

 

 

 



• Klasseskema v. Jeanne 
Klasseskemaerne bliver godkendt af skolebestyrelsen.  

Obs. Hvis det udfor medarbejdernes initialer er et +, så indikerer det, at der er tilknyttet 

en medarbejder mere på timen.  

Der er valgfag i 7. klasse, og i 8. klasse kan man gå til eksamen i Madkundskab.  

 

I forhold til de lange skoledage, er det kun UUV timerne, som der kan ændres på.  

Der er allerede fjernet 1 dansktime i 1. og 2. klasse.  

På mellemtrinnet er der ændret til 2 idrætstimer.  

 

Der er taget beslutning om, at frugt fremover bliver taget med ud i frikvartererne.  

I dag bruges der 3o minutter om dagen på frugtpausen, det bliver til 2,5 timer om ugen 

og i alt 100 timer på et år.  

 

• Høringssvar v. Lisa 

Høringssvaret er sendt afsted.  
I forhold til at Store bededag bliver fjernet, vil eleverne fortsætte med 200 

undervisningsdage om året.  

Lærerne kommer ikke til at arbejde en ekstra dag. Timerne bliver fordelt ud på hele 

året. Lærernes netto årsnorm er i dag 1680 timer. Bliver fra næste skoleår i alt 1685 

timer.  Der lægges på til 1. undervisningsfridag, men der er ingen beslutning endnu.  

 

• Ungdomsklubben v. Thomas 
Ungdomsklubben bliver mandag næste år i stedet for onsdag, som vi kender det i dag. , 

Skemateknisk giver det god mening at flytte dagen, så pædagogerne ikke oplever et 

slip i deres arbejdsdag.  
 

• Fodboldturnering v. Jesper 

Det var en rigtig god oplevelse for alle. De spillede mod andre hold i Brøndby og fik 

medalje med hjem. Spillertrøjerne var et hot med logo og navn på. Turen blev afsluttet 

med Pizza, som blev doneret af en sød forældre.  
 

• Skolekoncert v. Jesper 

Den årlige sommerfest foregår her den 6. juni. Eleverne der har musik på valgfag skal 

optræde.  
 

• Evt. v. Lisa 
Mere fokus på Tegn til Tale, hvor der er mere differencering på alderstrin.  

Enighed på mødet om, at det er en god pædagogisk diskussion.  

Fokus på ord der giver mere mening for de større elever fx ord som venner, arbejder 

selv mv.  

 

Fokus har hidtil været på, at alle skulle kunne kommunikere med hinanden. En 

ensartethed.  


